
Andelsboligforeningen Naverparken 
 
Referat af bestyrelsesmøde den 18.11.20 
 
 
Bestyrelsesmøde kl.: 1800 - m/mad 
Mødested: Karen Magrete 
Mødedato: 18-11-2020 
Deltagere: Helle (HS), Flemming (FR), Bente, Bent, Karen Margrete  
Fraværende:  ingen 
 
Dagsorden: 
 
 

1. Gennemgang og godkende seneste referat. 
 
Referat godkendt og underskrevet  
 

2. Forslag fra Vibeke: insektbede i græsplænen. 
 
Bestyrelsen ser positivt på forslaget. Opgaven overgives til haveudvalget  
 

3. Forslag om at plante cotoneaster, langs Navervej, i stedet for en ekstra 
række kantsten.  
 
Bestyrelsen ser positivt på forslaget. Opgaven overgives til haveudvalget  
 
 

4. Udskiftning af fjernvarmeunit afsluttet. 
 
Udskiftning af fjernvarmeunit  afsluttet. Opståede problemer løst tilfredsstillende. 
 

5. Evaluering af arbejdsdagen.  
 
Det planlagte arbejde med beplantning og oprydning udført godt og effektivt 
God forplejning, alt i alt en hyggelig dag. 
 
 
 



6. Præcisering af brug af håndværker 
 
Såfremt der opstår skade i eller uden for boligen, bedes man henvende sig til 
bestyrelsen for at få præciseret, hvorvidt den opståede skade skal betales af 
foreningen eller udgiften er for egen regning, inden man kontakter en håndværker.  
På hjemmesiden findes en liste over de håndværkere foreningen bruger.  
Problemer med netforbindelse betales af bruger, medmindre udbyder skal afholde 
udgiften.  
 

7. Budget v/Helle 
 
Budgetopfølgning gennemgået og godkendt  
 
 
 
Eventuelt 
 
Forslag om kompostbeholdere i området. Forslaget overvejes og følges op senere 
 
 
 
 
Næste møde den 13. januar 2021 hos Bente  
  

 
 


